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Tarkastuslautakunta esittää arviointikertomuksessaan vuodelta 2023 
teknisen lautakunnan alaisen toiminnan osalta seuraavaa: 
 
Teknisen toimen hallinto, puistot ja yleiset alueet, liikunta-
alueet, kaavoitus ja maankäyttö 
Ulkoilualueiden reitistöjen keskeneräisten kunnostustöitä tulee 
jatkaa. 
Urheilukenttien kuntoa täytyy jatkossakin valvoa. 
Jääkiekkokaukaloiden jäädytyssopimusten päivittäminen niin, että se 
mahdollistaa kenttien jäädyttämisen sääolosuhteiden mukaisesti. 
Leskelän puutarhakylän markkinointia tulee tehostaa. 
Tiestöjen pinnoille vedettiin sorapintaa syksyllä 2023 tienpintojen 
ollessa jo jäässä, jonka vuoksi tienpinnat joudutaan kunnostamaan 
uudestaan. 
Sähkön kulutusmenot saatiin laskemaan siirryttäessä ulkotiloissa 
led-valaistukseen. 
Rakennusten käyttötarkoitusta tulee selvittää energiakustannusten 
säästämiseksi. 
 
Rakennus- ja ympäristölupalautakunta 
Rakennus- ja ympäristölautakunta lakkautettiin vuonna 2023 ja 
perustettiin teknisen lautakunnan alaisuuteen lupajaosto. 
Jäsenmäärää tulisi tarkentaa kokousten päätös- ja laillisuusehtojen 
täyttymisen vuoksi. 
 

Esittelijä: Tekninen johtaja Perttu Haapalahti 
 

Päätösehdotus: Tekninen lautakunta vastaa tarkastuslautakunnan huomioihin 
seuraavasti:                                                                              
Tekniset palvelut on laatinut ulkoliikuntapaikkojen 
ylläpitosuunnitelman vuosille 2024-2026.                             
Urheilukenttien kuntoa ja ylläpitoa valvotaan urakoitsijoiden kanssa 
solmittujen sopimusten mukaisesti.                                         
Leskelän puutarhakylän tontit ovat mukana syksyllä 2024 tehtävässä 
tonttikampanjassa.                                                                     
Vuonna 2023 kaavateiden kunnostukset kohdistettiin pääosin 
sorapintaisten teiden kunnostamiseen. Osassa teistä uusi sora ei 
kerennyt tiivistyä riittävästi ennen lokakuussa jäätyneitä tienpintoja. 
Tienpintoja on viimeistelty keväällä 2024.                                     
Valaistuksen vaihtamista led-valaistukseen tehdään kuntoradoille 
investointiohjelman mukaisesti vuonna 2024.                         
Rakennusten käyttötarkoituksia ja käyttöasteita tarkastellaan 
jatkuvasti. Toimintoja tiivistetään ja vajaakäytöllä olevia rakennuksia 
pyritään myymään.                                                              
Rakennus- ja ympäristölupalautakunnan jäsenmäärää tullaan 
tarkastelemaan rakentamislaki uudistuksen myötä tehtävän 
hallintosäännön päivityksen yhteydessä 
 



Päätös: Päätösehdotus hyväksyttiin. 
 


